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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Berešová: 
Chcela by som sa spýtať, či je spracovaný Plán obnovy zelene v mestskom parku a keď áno, 
tak ktoré parcely v meste sú určené na realizovanie náhradnej výsadby po výrube v parku.  
 
Mgr. Fazekaš: 
Žiaľ s mestským parkom tam správy zatiaľ nie sú dobré. Pretože ako za minulého vedenia 
nevykonala sa inventarizácia drevín v parku a pán Sobota, ktorý je na Krajskom pamiatkovom 
úrade v Košiciach, striktne trvá na tom, že to je ten medzník, ak sa tá inventarizácia vykoná, 
tak od tohto medzníka môžeme my s tou náhradnou výsadbou vyjsť do parku. Zatiaľ to 
striktne zakázal, čiže ak sa tam nevykoná tá inventarizácia, tak sme na takom nejakom 
nulovom bode. My už máme pripravenú aj nejakú náhradnú výsadbu do toho parku, ale zatiaľ 
je to tak, ako to je. S tou druhou časťou vám budeme môcť ihneď pomôcť, môžeme 
elektronicky zaslať podklady to, čo som predtým spomínal, to systémové vysádzanie 
náhradnej výsadby, sú určené lokality v meste, môžeme priamo všetkým poslancom ak chcú 
zaslať mapkovú lokalitu tej náhradnej výsadby. Jedná sa tam zhruba o nejakých 110 stromov, 
zatiaľ na budúci rok, čo predpokladám ak by takým tempom išlo, tak by to bolo veľmi dobré 
a sú to lokality v meste, čiže mimo parku zatiaľ.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 


